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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji do Spraw Unii Europejskiej

– podkomisji stałej do spraw Sprawiedliwej Transformacji 
(nr 1)
16 grudnia 2020 r.
Podkomisja stała do spraw Sprawiedliwej Transformacji, obradująca pod prze-
wodnictwem posła Piotra Polaka (PiS), zastępcy przewodniczącego Komisji 
do Spraw Unii Europejskiej, rozpatrzyła: 

– wybór prezydium podkomisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Agata Jackiewicz, Agnieszka Maciej-
czak – z sekretariatu Komisji w Biurze Spraw Międzynarodowych.
Przewodniczący poseł Piotr Polak (PiS):

Dzień dobry. Witam wszystkich serdecznie. Otwieram posiedzenie podkomisji do spraw 
Sprawiedliwej Transformacji.  Informuję,  że posiedzenie  będzie  prowadzone  z wyko-
rzystaniem środków komunikacji elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się 
na odległość. Witam serdecznie wszystkich obecnych członków tejże podkomisji. 
Szanowni państwo, przystępujemy teraz do stwierdzenia kworum. Jesteśmy gotowi? 

Tak, jesteśmy gotowi. Przypominam, że posłowie obecni na sali obrad mogą głosować 
za pomocą  legitymacji  poprzez  uruchomienie  urządzenia  do głosowania,  a państwa 
posłów nieobecnych na sali proszę o naciśnięcie  jakiegokolwiek przycisku w aplikacji 
na tablecie w celu potwierdzenia obecności na posiedzeniu. Bardzo proszę. Dziękuję. 
Mamy kworum? Mamy wyniki. Potwierdziło swoja obecność na posiedzeniu 7 posłów, 

tak że mamy kworum. Dziękuję serdecznie. Jest pan poseł na liście,  tak że kworum 
mamy. Wszystko zgodnie z wymogami formalnymi.
Przechodzimy do wyboru prezydium podkomisji. Bardzo proszę o zgłoszenie kandy-

data na przewodniczącego tejże podkomisji. Bardzo proszę, pan poseł Nowak.

Poseł Tomasz Piotr Nowak (KO):
Panie  przewodniczący,  koleżanki  i koledzy,  chciałbym  zaproponować  kandydaturę 
Krzysztofa  Gadowskiego  na przewodniczącego  podkomisji  do spraw  Sprawiedliwej 
Transformacji. Krzysztof Gadowski zajmuje się tym tematem od dawna, jest też wice-
przewodniczącym zespołu do spraw Sprawiedliwej Transformacji, który mamy  tutaj 
i do którego też wszystkich państwa bardzo serdecznie zapraszamy. Jest to też zespół 
działający ponad podziałami. No i oczywiście jest ze Śląska, co jest bardzo istotne, ponie-
waż Śląsk czeka, tak jak i kilka innych regionów Polski… transformacja i ta podkomisja 
będzie, mam nadzieję, odgrywała bardzo ważną rolę, a przewodniczący ze Śląska tym 
bardziej jest wskazany.

Przewodniczący poseł Piotr Polak (PiS):
Dziękuję. Uzasadnienie bardzo szerokie. 
Czy są jeszcze inne zgłoszenia na przewodniczącego? Na wiceprzewodniczącego póź-

niej. Nie ma więcej zgłoszeń. 
Czy pan poseł się zgadza?

Poseł Krzysztof Gadowski (KO):
Zgadzam się.
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Przewodniczący poseł Piotr Polak (PiS):
Pan poseł się zgadza. Dziękuję. 
Przechodzimy zatem do głosowania. Kto z pań i panów posłów jest za tym, aby pan 

poseł  Krzysztof  Gadowski,  zgodnie  z usłyszaną  przed  chwilą  rekomendacją,  został 
wybrany na przewodniczącego podkomisji? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzy-
mał? Chwilkę musimy poczekać. Mamy już osiem głosów. Poproszę o wynik.
Głosowało 8 pań  i panów posłów, czyli wszyscy członkowie nam się odliczyli,  tak 

że dziękuję za stuprocentową frekwencję. Stwierdzam zatem, że pan Krzysztof Gadow-
ski został w sposób jednomyślny przewodniczącym podkomisji. Gratuluję serdecznie, 
panie pośle, i życzę owocnej i dobrej pracy. Proszę bardzo.

Poseł Krzysztof Gadowski (KO):
Chciałem serdecznie podziękować za to zaufanie. Będę się starał dochować tego, żeby-
śmy wspólnie współpracowali, żebyśmy byli pomostem między albo przy wielkiej współ-
pracy Ministerstwa Klimatu i Środowiska, abyśmy łączyli tę sferę i sferę samorządów, 
które uczestniczą w procesie transformacji. Oczywiście będziemy współpracować, mam 
nadzieję, z wiceprzewodniczącym również ze Śląska. Mamy tak jakby bliżej do siebie, 
z tego,  co słyszałem,  i możemy  ten  temat  ogarnąć.  Nie  ukrywam,  że takie  zespoły, 
jak zespół transformacji energetycznej, zespół zielonego ładu, to są te zespoły parla-
mentarne, które będziemy chętnie zapraszać. Chciałbym, żebyśmy chętnie zapraszali 
na nasze posiedzenia i wypracowywali strategie. Powinniśmy również być ramieniem 
samorządów, marszałków województw, zwłaszcza regionów górniczych, które przygoto-
wują terenowe programy sprawiedliwej transformacji. Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Piotr Polak (PiS):
Dziękuję ślicznie panu przewodniczącemu za wystąpienie. 
Przechodzimy  do kontynuowania  porządku  dzisiejszego  posiedzenia  podkomisji. 

Teraz wybór wiceprzewodniczącego. Bardzo proszę o zgłoszenia. 
Bardzo proszę, pan poseł Krzysztof Lipiec.

Poseł Krzysztof Lipiec (PiS):
Bardzo dziękuję, panie przewodniczący. Panie i panowie posłowie, chciałem zgłosić kan-
dydaturę pana posła Bolesława Piechy na wiceprzewodniczącego podkomisji do spraw 
Sprawiedliwej Transformacji. Myślę, że rekomendacja pana ministra jest tutaj zbędna, 
albowiem to jest znana postać w polskiej polityce, poseł do parlamentu krajowego, poseł 
do Parlamentu Europejskiego minionej kadencji, wiceminister zdrowia, a więc osoba, 
która z całą pewnością będzie bardzo mocno potrzebna w pracach tejże podkomisji. Dzię-
kuję bardzo.

Przewodniczący poseł Piotr Polak (PiS):
Dziękuję ślicznie za kandydaturę, za rekomendacje. 
Czy pan poseł Piecha się zgadza?

Poseł Bolesław Piecha (PiS):
Tak, zgadzam się.

Przewodniczący poseł Piotr Polak (PiS):
Tak, pan poseł się zgadza. Czy są jeszcze inne kandydatury? Nie widzę, nie słyszę. Zatem 
przechodzimy, szanowni państwo, do głosowania. 
Kto z pań i panów posłów jest za tym, aby pan poseł Bolesław Piecha został wybrany 

na wiceprzewodniczącego podkomisji? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?
Chwilę  poczekamy. Poproszę wyniki. Dziękuję. Głosowało  8  pań  i panów posłów. 

Wszystkie głosy za. Stwierdzam zatem, że pan Bolesław Piecha został wiceprzewodni-
czącym podkomisji. 
Gratuluję serdecznie, panie ministrze, panie pośle. Bardzo proszę o kilka słów.

Poseł Bolesław Piecha (PiS):
Nie będę tak długo jak pan przewodniczący. Dziękuję za wybór. Jesteśmy z tego samego 
okręgu. Może to dobrze, a może  i źle, bo sprawiedliwa transformacja dotyczy Polski, 
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a nie tylko Śląska, ale ten ciężar na Śląsku będzie szczególnie odczuwalny. Dziękuję 
bardzo.

Przewodniczący poseł Piotr Polak (PiS):
Ślicznie dziękuję za to wystąpienie. Życzę skutecznej owocnej pracy, nie tylko na rzecz 
Śląska, lecz także na rzecz całej naszej ojczyzny, również prezydium podkomisji i wszyst-
kim jej członkom. 
Informuję,  że na tym porządek  dzienny  został wyczerpany. Protokół  dzisiejszego 

posiedzenia będzie wyłożony do przejrzenia w sekretariacie Komisji w Kancelarii Sejmu. 
Zamykam posiedzenie podkomisji. Dziękuję. 


